
Mestské zastupiteľstvo v Strážskom 

 
 

Z á p i s n i c a 
zo zasadnutia Mestského zastupiteľstva 

v Strážskom  
konaného dňa 15. decembra 2022 

 
 
 

Prítomní:  Danka Baánová, Ing. Ondrej Drutár, PaedDr. Jana Dzurillová,  

Ing. Martin Hajdučko, MUDr. Dana Jurečková, PhD., Miroslav 

Kusý, Peter Malík, PaedDr. Eva Matuchová, Ing. Viliam Olbricht, 

PhD., Vladimír Šandor, Neprítomný: Jozef Meňovčík  

    

Návrhová komisia: Ing. Martin Hajdučko, PaedDr. Eva Matuchová, PaedDr. Jana 

Dzurillová 

Hlasovanie: ZA: Danka Baánová, Ing. Ondrej Drutár, PaedDr. Jana 

Dzurillová, Ing. Martin Hajdučko, MUDr. Dana Jurečková, PhD., 

Miroslav Kusý, Peter Malík, PaedDr. Eva Matuchová, Ing. Viliam 

Olbricht, PhD., Vladimír Šandor, Neprítomný: Jozef Meňovčík  

 

    

Overovatelia:  Ing. Martin Hajdučko, PaedDr. Jana Dzurillová 

 Hlasovanie: ZA: Danka Baánová, Ing. Ondrej Drutár, PaedDr. Jana 

Dzurillová, Ing. Martin Hajdučko, MUDr. Dana Jurečková, PhD., 

Miroslav Kusý, Peter Malík, PaedDr. Eva Matuchová, Ing. Viliam 

Olbricht, PhD., Vladimír Šandor, Neprítomný: Jozef Meňovčík  

 

  

 

Zapisovateľka:         Jana Balická 
 
 
 



- 2 - 

O t v o r e n i e 
 

Zasadnutie mestského zastupiteľstva otvoril o 13,00 hodine a viedol Patrik Magdoško, ktorý 
privítal poslancov a ostatných prítomných.  
 
Program:  
1.   Otvorenie 
2.   Voľba návrhovej komisie a overovateľov 
3.   Schválenie programu zasadnutia MsZ 
4.   Kontrola plnenia uznesení 
5.   Riešenie pripomienok zo zasadnutí MsZ 
6.   Informácia o hospodárskom výsledku MsPS mesta Strážske k 30.09.2022 
7.   Návrh na III. zmenu rozpočtu mesta rozpočtovým opatrením č. 3/2022 
8.   Návrh Dodatku č. 4 k VZN č. 2/2019 o určení výšky príspevkov od zákonných zástupcov  
      za pobyt detí v materskej škole, na čiastočnú úhradu nákladov na štúdium v základnej  
      umeleckej škole, na činnosti centra voľného času, školského klubu detí a na čiastočnú  
      úhradu nákladov a podmienok úhrady v školských jedálňach 
9.   Návrh VZN č. ../2022 o určení výšky dotácie na prevádzku a mzdy na dieťa a žiaka škôl  
      a školských zariadení zriadených a území mesta Strážske na rok 2023 
10. Návrh VZN č. ../2022, ktorým sa ruší VZN č. 3/2012 o ochrane životného prostredia  
      a Dodatok č. 1 k VZN č. 3/2012 o ochrane životného prostredia  
11. Správa hlavného kontrolóra o kontrolnej činnosti k 15.12.2022 
      - Správa o výsledku kontroly č. 10/2022 
      - Správa o výsledku kontroly č. 12/2022 
      - Správa o výsledku kontroly č. 13/2022 
      - Správa o výsledku kontroly č. 15/2022 
12.  Návrh Plánu kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra na I. polrok 2023 
13.  Návrh na formálne predĺženie dokumentu „Program hospodárskeho rozvoja a sociálneho  
       rozvoja mesta Strážske na roky 2016 – 2022“ 
14.  Návrh rozpočtu mesta Strážske na roky 2023 - 2025 
15.  Stanovisko hlavného kontrolóra k návrhu rozpočtu mesta Strážske na rok 2023  
       a viacročného rozpočtu na roky 2024-2025 
16.  Návrh na zloženie komisií 
17.  Informácie zo zasadnutí komisií 
18.  Interpelácie poslancov 
19.  Diskusia-Rôzne 
20.  Záver 
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Hlasovanie za schválenie programu:  

ZA: Danka Baánová, Ing. Ondrej Drutár, PaedDr. Jana Dzurillová, Ing. Martin Hajdučko, 

MUDr. Dana Jurečková, PhD., Miroslav Kusý, Peter Malík, PaedDr. Eva Matuchová,  

Ing. Viliam Olbricht, PhD., Vladimír Šandor, Neprítomný: Jozef Meňovčík 

 

Primátor navrhol spojiť do jedného bodu Bod č. 14 Návrh rozpočtu mesta Strážske na roky 

2023 – 2025 a Bod č. 15 Stanovisko hlavného kontrolóra k návrhu rozpočtu mesta Strážske na 

rok 2023  a viacročného rozpočtu na roky 2024-2025. 

PaedDr. Dzurillová navrhla doplniť k Bodu č. 16 Návrh na zloženie komisií Bod Pracovné 

obvody poslancov. 

Program s navrhovanými zmenami:  
1.   Otvorenie 
2.   Voľba návrhovej komisie a overovateľov 
3.   Schválenie programu zasadnutia MsZ 
4.   Kontrola plnenia uznesení 
5.   Riešenie pripomienok zo zasadnutí MsZ 
6.   Informácia o hospodárskom výsledku MsPS mesta Strážske k 30.09.2022 
7.   Návrh na III. zmenu rozpočtu mesta rozpočtovým opatrením č. 3/2022 
8.   Návrh Dodatku č. 4 k VZN č. 2/2019 o určení výšky príspevkov od zákonných zástupcov  
      za pobyt detí v materskej škole, na čiastočnú úhradu nákladov na štúdium v základnej  
      umeleckej škole, na činnosti centra voľného času, školského klubu detí a na čiastočnú  
      úhradu nákladov a podmienok úhrady v školských jedálňach 
9.   Návrh VZN č. ../2022 o určení výšky dotácie na prevádzku a mzdy na dieťa a žiaka škôl  
      a školských zariadení zriadených a území mesta Strážske na rok 2023 
10. Návrh VZN č. ../2022, ktorým sa ruší VZN č. 3/2012 o ochrane životného prostredia  
      a Dodatok č. 1 k VZN č. 3/2012 o ochrane životného prostredia  
11. Správa hlavného kontrolóra o kontrolnej činnosti k 15.12.2022 
      - Správa o výsledku kontroly č. 10/2022 
      - Správa o výsledku kontroly č. 12/2022 
      - Správa o výsledku kontroly č. 13/2022 
      - Správa o výsledku kontroly č. 15/2022 
12.  Návrh Plánu kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra na I. polrok 2023 
13.  Návrh na formálne predĺženie dokumentu „Program hospodárskeho rozvoja a sociálneho  
       rozvoja mesta Strážske na roky 2016 – 2022“ 
14.  Návrh rozpočtu mesta Strážske na roky 2023 – 2025, Stanovisko hlavného kontrolóra   
       k návrhu rozpočtu mesta Strážske na rok 2023 a viacročného rozpočtu na roky 2024-2025 
15.  Návrh na zloženie komisií, Pracovné obvody poslancov 
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16.  Informácie zo zasadnutí komisií 
17.  Interpelácie poslancov 
18.  Diskusia-Rôzne 
19.  Záver 
 
Hlasovanie za schválenie programu so zmenou:  

ZA: Danka Baánová, Ing. Ondrej Drutár, PaedDr. Jana Dzurillová, Ing. Martin Hajdučko, 

MUDr. Dana Jurečková, PhD., Miroslav Kusý, Peter Malík, PaedDr. Eva Matuchová,  

Ing. Viliam Olbricht, PhD., Vladimír Šandor, Neprítomný: Jozef Meňovčík 

 
K bodu č. 4: Kontrola plnenia uznesení 
 
Primátor informoval, že na minulom ustanovujúcom zasadnutí MsZ dňa 28.11.2022 

Uznesením č. 270/2022 nebola prijatá žiadna úloha. 

Kontrolu plnenia uznesení MsZ zobralo na vedomie. 
 
 
K bodu č. 5: Riešenie pripomienok zo zasadnutí MsZ   
 
Primátor – na minulom ustanovujúcom zasadnutí MsZ neboli žiadne pripomienky poslancov. 

Riešenie pripomienok zo zasadnutí MsZ zobralo MsZ na vedomie. 

 
K bodu č. 6: Informácia o hospodárskom výsledku MsPS mesta Strážske k 30.09.2022 
   
Písomný materiál mali poslanci k dispozícii doma. Primátor informoval, že týmto bodom sa 

poslanci zaoberali na pracovnej porade.  

Na základe Zákona č. 523/2004 Z. z. o rozpočtových pravidlách  je riaditeľ príspevkovej 

organizácie povinný zabezpečiť, aby bola do konca rozpočtového roka strata vyrovnaná alebo 

urobiť opatrenia na ukončenie podnikateľskej činnosti, aby sa v ďalšom rozpočtovom roku už 

nevykonávala. Preto za dva roky účtovnej straty vo výške 27 518,56 eur štatutár MsPS v rámci 

prijatých opatrení týmto navrhuje ukončenie prevádzky na stredisku Bufet-Kolkáreň 

s ukončením prevádzky klziska. Otvorenie prevádzky sa bude realizovať iba počas letnej 

sezóny mesiacov 6-8/2023.  
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MsZ zobralo na vedomie v súlade s § 28 odstavec 3 Zákona č. 523/2004 Z. z. o rozpočtových 

pravidlách verejnej správy prijaté opatrenia štatutára MsPS na ukončenie prevádzkovania 

strediska Bufet-Kolkáreň k 31.01.2023 s výnimkou letnej sezóny mesiacov 6-8/2023. 

 

MsZ zobralo na vedomie Informáciu o hospodárskom výsledku MsPS mesta Strážske 

k 30.09.2022. 

 
K bodu č. 7: Návrh na III. zmenu rozpočtu mesta rozpočtovým opatrením č. 3 /2022  
   
Písomný materiál mali poslanci k dispozícii doma. Primátor informoval, že uvedeným 

návrhom sa poslanci zaoberali na pracovnej porade, na ktorej bolo zodpovedané na ich otázky. 

Ing. Lecáková, vedúca ekonomického oddelenia podrobne informovala o navrhovaných 

zmenách položiek rozpočtu mesta. Pred zasadnutím finančnej komisie bola doručená 

požiadavka riaditeľa ZŠ o dofinancovanie rozpočtu pre ŠKD a ŠJ vo výške 6 709 € 

a dofinancovanie  miezd na projekt MPC za mesiac 12/2022. Požiadavka  bola zapracovaná do 

návrhu na III. zmenu rozpočtu mesta. Rozpočet po navrhovanej zmene vyrovnaný vo výške 

5 515 619,42 €.        

Ing. Drutár, predseda finančnej komisie – komisia odporúča predložený návrh po zapracovaní 

navrhovanej zmeny schváliť. 

 
MsZ schvaľuje:  

V súlade s ods. 2 písmenom a), b), c) § 14 Zákona č. 583/2004 Z. z. o rozpočtových pravidlách 

územnej samosprávy a o zmene a doplnení niektorých zákonov 3. zmenu rozpočtu mesta 

rozpočtovým opatrením č. 3/2022 

a) zníženie výdavkov pri dosiahnutí nižších príjmov a to o 1 447 414,28 €  

b) presun rozpočtových prostriedkov na podpoložkách rozpočtu uvedených 

prílohách bez celkovej zmeny príjmov a výdavkov upravených v bode a) 

Rozpočet po navrhovanej zmene ako vyrovnaný. 

Príjmy vo výške:   5 515 619,42 €  

Výdavky vo výške  5 515 619,42 € 

Príjmy: 

Bežný rozpočet    4 714 498,72 € 

Kapitálový rozpočet                     0 € 

Finančné operácie     801 120,70 € 

Rozpočet mesta    5 515 619,42 € 
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Výdavky: 

Bežný rozpočet   4 728 698,42 € 

Kapitálový rozpočet                738 982,00 € 

Finančné operácie       47 939,00 € 

Rozpočet mesta   5 515 619,42 € 

 

Hlasovanie: ZA: Danka Baánová, Ing. Ondrej Drutár, PaedDr. Jana Dzurillová, Ing. Martin 

Hajdučko, MUDr. Dana Jurečková, PhD., Miroslav Kusý, Peter Malík, PaedDr. Eva 

Matuchová, Ing. Viliam Olbricht, PhD., Vladimír Šandor, Neprítomný: Jozef Meňovčík 

 

K bodu č. 8: Návrh Dodatku č. 4 k VZN č. 2/2019 o určení výšky príspevkov od 
zákonných zástupcov za pobyt detí v materskej škole, na čiastočnú úhradu nákladov na 
štúdium v základnej umeleckej škole, na činnosti centra voľného času, školského klubu 
detí a na čiastočnú úhradu nákladov a podmienok úhrady v školských jedálňach 
 
Písomný materiál mali poslanci k dispozícii doma. Primátor informoval, že návrhom dodatku 

sa poslanci zaoberali na pracovnej porade poslancov, kde odzneli ich pripomienky. 

 

PhDr. Jurečková, referent kultúry, športu a školstva informovala, že návrh dodatku bol 

vypracovaný na žiadosť riaditeľa ZŠ a riaditeľky MŠ, vzhľadom k tomu, že sa menila výška 

finančných pásiem na nákup potravín. Riaditelia škôl navrhli 3. finančné pásmo, ale po 

konzultácii s poslankyňou PaedDr. Matuchovou súhlasili s jej návrhom zmeniť pôvodný návrh 

3. finančné pásmo na 2. finančné pásmo, keďže sa obávajú, že to bude veľký finančný nárast 

pre rodiny. Pokiaľ bude schválené 2. finančné pásmo, po štvrťroku sa stretneme s tým, že školy 

budú mať presne vypracované rozpočty na každý mesiac. V prípade, ak by to jedálne nezvládali 

a išli by do mínusu, tak bude vypracovaný nový návrh na zmenu.  

MUDr. Jurečková, PhD. zdôraznila, že je nevyhnutné, aby každé dieťa malo zabezpečenú 

kvalitnú vyváženú teplú stravu aspoň jedenkrát denne a taktiež kvalitný pitný režim. Pre 

niektoré deti je to jediná teplá strava.  

PaedDr. Matuchová predložila pripravenú prezentáciu a doplnila ďalšie informácie s tým, že 

uvedené zmocnenie vyplýva pre MŠVVaŠ SR nadobudnutím účinnosti Zákona č.245/2008  

Z. z. o výchove a vzdelávaní a o zmene a doplnení niektorých zákonov. Sumy v pásmach  na 

pokrytie potravín na jedlo podľa vekových kategórií stravníkov stanovené  MŠVVaŠ SR  boli 

zvýšené práve z dôvodu stúpajúcich cien potravín. Na základe prepočítania potreby financií na 

hlavné jedlo na súčasné ceny potravín, ktoré postačia  na vykrytie 1. a 2. pásma a zvážení 
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nezaťažovať rodičov, bolo navrhované 3. finančné pásmo a bolo prehodnotené vedúcimi 

školských jedálni  základnej školy a materskej školy. Zároveň podrobne informovala 

o finančných pásmach na nákup potravín na jedno jedlo podľa vekových kategórii stravníkov 

a o konkrétnych výškach úhrad stravníkov v MŠ a ZŠ. 

 
Hlasovanie za pôvodný 1. návrh Dodatku č. 4 k VZN č. 2/2019 o určení výšky príspevkov od 

zákonných zástupcov za pobyt detí v materskej škole, na čiastočnú úhradu nákladov na štúdium 

v základnej umeleckej škole, na činnosti centra voľného času, školského klubu detí a na 

čiastočnú úhradu nákladov a podmienok úhrady v školských jedálňach: 

 

ZA: 0, PROTI: Danka Baánová, Ing. Ondrej Drutár, PaedDr. Jana Dzurillová, PaedDr. Eva 

Matuchová, Ing. Viliam Olbricht, PhD., Vladimír Šandor, ZDRŽAL SA: Ing. Martin Hajdučko, 

MUDr. Dana Jurečková, PhD., Miroslav Kusý, Peter Malík, Neprítomný: Jozef Meňovčík  

 

Tento návrh nebol schválený. 

 

Hlasovanie za 2. návrh  Dodatku č. 4 k VZN č. 2/2019 o určení výšky príspevkov od zákonných 

zástupcov za pobyt detí v materskej škole, na čiastočnú úhradu nákladov na štúdium 

v základnej umeleckej škole, na činnosti centra voľného času, školského klubu detí a na 

čiastočnú úhradu nákladov a podmienok úhrady v školských jedálňach so zmenou: 

 

ZA: Danka Baánová, Ing. Ondrej Drutár, PaedDr. Jana Dzurillová, Ing. Martin Hajdučko, 

MUDr. Dana Jurečková, PhD., Miroslav Kusý, Peter Malík, PaedDr. Eva Matuchová,  

Ing. Viliam Olbricht, PhD., Vladimír Šandor, Neprítomný: Jozef Meňovčík 

 

MsZ sa uznieslo:  

Na Dodatku č. 4 k VZN č. 2/2019 o určení výšky príspevkov od zákonných zástupcov za pobyt 

detí v materskej škole, na čiastočnú úhradu nákladov na štúdium v základnej umeleckej škole, 

na činnosti centra voľného času, školského klubu detí a na čiastočnú úhradu nákladov 

a podmienok úhrady v školských jedálňach so zmenou. 

 

K bodu č. 9:   Návrh VZN č. ../2022 o určení výšky dotácie na prevádzku a mzdy na dieťa 
a žiaka škôl a školských zariadení zriadených na území mesta Strážske na rok 2023 
 
Písomný materiál mali poslanci k dispozícii doma. Primátor mal úvodný komentár. 
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K predloženému návrhu VZN neboli doručené v zákonnej lehote žiadne pripomienky. 

PhDr. Jurečková, referent kultúry, športu a školstva podrobne informovala, že v návrhu 

VZN boli zohľadnené požiadavky škôl a školských zariadení s tým, že mesto poukázalo 42 %  

pre školy. 

PaedDr. Matuchová požadovala vysvetlenie, prečo mesto dáva školám 42 %, keď ešte nevieme 

výšku podielových daní od štátu. 

Ing. Lecáková, vedúca ekonomického oddelenia podrobne vysvetlila, že finančné prostriedky 

sa rozdeľujú pre školy a školské zariadenia podľa zákona, je stanovený kľúč prepočtu a taktiež 

na základe požiadaviek a potrieb škôl a školských zariadení. Mesto každý rok pre školstvo  

rozdá finančné prostriedky minimálne v celkovej výške 40 %. Výška do 40 % má odporúčací 

charakter, nie je to zákonná povinnosť. 

 

MsZ sa uznieslo: 

Na VZN č. 4/2022 o určení výšky dotácie na prevádzku a mzdy na dieťa a žiaka škôl a školských 

zariadení zriadených na území mesta Strážske na rok 2023. 

Hlasovanie: ZA: Danka Baánová, Ing. Ondrej Drutár, PaedDr. Jana Dzurillová, Ing. Martin 

Hajdučko, MUDr. Dana Jurečková, PhD., Miroslav Kusý, Peter Malík, PaedDr. Eva 

Matuchová, Ing. Viliam Olbricht, PhD., Vladimír Šandor, Neprítomný: Jozef Meňovčík 

 

K bodu č. 10: Návrh VZN č. ../2022, ktorým sa ruší VZN č. 3/2012 o ochrane životného 
prostredia a Dodatok č. 1 k VZN č. 3/2012 o ochrane životného prostredia  
 
Písomný materiál mali poslanci k dispozícii doma. Primátor mal úvodný komentár. 

K predloženému návrhu neboli doručené v zákonnej lehote žiadne pripomienky.  

P. Bočková, referentka životného prostredia informovala, že návrh dodatku bol vypracovaný 

v súvislosti s protestom prokurátora, ktorý bol doručený mestu na základe kontroly nášho 

VZN. Podľa protestu prokurátora je VZN č. 3/2012 a Dodatok č. 1 k VZN č. 3/2012 o ochrane 

životného prostredia v rozpore so zákonom. Podľa názoru prokurátorky je v rozpore to, že 

máme uvedené nejaké zákazy na verejných priestranstvách, čistenie chodníkov, že požadujeme 

poriadok na súkromných nehnuteľnostiach alebo iných povinností.  

 

MsZ sa uznieslo: 

Na VZN č. 5/2022, ktorým sa ruší VZN č. 3/2012 o ochrane životného prostredia a Dodatok  

č. 1 k VZN č. 3/2012 o ochrane životného prostredia. 
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Hlasovanie: ZA: Danka Baánová, Ing. Ondrej Drutár, PaedDr. Jana Dzurillová, Ing. Martin 

Hajdučko, MUDr. Dana Jurečková, PhD., Miroslav Kusý, Peter Malík, PaedDr. Eva 

Matuchová, Ing. Viliam Olbricht, PhD., Vladimír Šandor, Neprítomný: Jozef Meňovčík 

 

K bodu č. 11: Správa hlavného kontrolóra o kontrolnej činnosti k 15.12.2022, Správa 
o výsledku kontroly č. 10/2022, Správa o výsledku kontroly č. 12/2022, Správa o výsledku 
kontroly č. 13/2022,  Správa o výsledku kontroly č. 15/2022 
 
Písomný materiál mali poslanci k dispozícii doma. Mgr. Škutka, hlavný kontrolór mesta 

poskytol úvodný komentár. 

 

MsZ zobralo na vedomie Správu hlavného kontrolóra o kontrolnej činnosti k 15.12.2022, 

Správu o výsledku kontroly č. 10/2022,  Správu o výsledku kontroly č. 12/2022, Správu 

o výsledku kontroly č. 13/2022 a Správu o výsledku kontroly č. 15/2022. 

 

K bodu č. 12: Návrh plánu  kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra mesta Strážske na  
1. polrok 2023 
 
Písomný materiál mali poslanci k dispozícii doma. Primátor mal úvodný komentár. 
 
MsZ schvaľuje: 
Plán kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra mesta Strážske na 1. polrok 2023. 
 

Hlasovanie: ZA: Danka Baánová, Ing. Ondrej Drutár, PaedDr. Jana Dzurillová, Ing. Martin 

Hajdučko, MUDr. Dana Jurečková, PhD., Miroslav Kusý, Peter Malík, PaedDr. Eva 

Matuchová, Ing. Viliam Olbricht, PhD., Vladimír Šandor, Neprítomný: Jozef Meňovčík 

 

MsZ poveruje: 

Hlavného kontrolóra mesta Strážske na výkon kontrolnej činnosti od 01.01.2023 – 30.06.2023 

v súlade so schváleným Plánom kontrolnej činnosti na 1. polrok 2023. 

 

Hlasovanie: ZA: Danka Baánová, Ing. Ondrej Drutár, PaedDr. Jana Dzurillová, Ing. Martin 

Hajdučko, MUDr. Dana Jurečková, PhD., Miroslav Kusý, Peter Malík, PaedDr. Eva 

Matuchová, Ing. Viliam Olbricht, PhD., Vladimír Šandor, Neprítomný: Jozef Meňovčík 
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K bodu č. 13: Návrh na formálne predĺženie dokumentu „Program hospodárskeho 
rozvoja a sociálneho rozvoja mesta Strážske na roky 2016 – 2022“ 
 

Písomný materiál mali poslanci k dispozícii doma. Primátor mal úvodný komentár. Z dôvodu 

súvislého prechodu z PHRSR na roky 2016 – 2022 na PHRSR na roky 2023 – 2030 

a predídeniu možných komplikácií, najmä pri žiadaní o nenávratné finančné prostriedky 

a dotácie, predkladáme návrh na formálne predĺženie dokumentu PHRSR na roky 2016 – 2022  

do 30.06.2023. 

 

MsZ schvaľuje: 

Formálne predĺženie strategického dokumentu „Program hospodárskeho a sociálneho rozvoja 

na roky 2016-2022“ do 30.06.2023. 

Hlasovanie: ZA: Danka Baánová, Ing. Ondrej Drutár, PaedDr. Jana Dzurillová, Ing. Martin 

Hajdučko, MUDr. Dana Jurečková, PhD., Miroslav Kusý, Peter Malík, PaedDr. Eva 

Matuchová, Ing. Viliam Olbricht, PhD., Vladimír Šandor, Neprítomný: Jozef Meňovčík 

 
K bodu č. 14: Návrh rozpočtu mesta Strážske na roky 2023 – 2025, Stanovisko hlavného 
kontrolóra k návrhu rozpočtu mesta Strážske na rok 2023 a viacročného rozpočtu na 
roky 2024-2025 
 
Písomný materiál mali poslanci k dispozícii doma. Primátor v úvode informoval, že poslanci 

sa návrhom rozpočtu mesta a stanoviskom hlavného kontrolóra zaoberali na pracovnej porade. 

 
Mgr. Škutka, hlavný kontrolór predložil stanovisko k návrhu rozpočtu mesta. Na základe 

uvedených skutočností odporúča Mestskému zastupiteľstvu v Strážskom predložený návrh 

rozpočtu mesta na rok 2023 schváliť a viacročný rozpočet na roky 2024 a 2025 odporúča zobrať 

na vedomie. 

 

Stanovisko hlavného kontrolóra k návrhu rozpočtu mesta Strážske na rok 2023 a viacročného 

rozpočtu na roky 2024-2025 MsZ zobralo na vedomie. 

 

Ing. Drutár, predseda finančnej komisie – v návrhu rozpočtu pre roky 2023-2025  je rozpočet 

Mesta Strážske na rok 2023 vyrovnaný V stanovenom termíne boli doručené  dve požiadavky.  

MsPS žiada dofinancovanie príspevku pre MsPS na mzdy a odvody vo výške 82 027 € 

a príspevok na likvidáciu odpadu vo výške 14 200 €, v celkovej výške 96 227 €. Komisia 
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odporúča preveriť opodstatnenosť požiadavky a po preverení a opodstatnenosti požiadavky ju 

zapracovať do rozpočtu mesta pri prvej zmene rozpočtu.  

Druhá požiadavka bola od ŠK Strážske futbalového oddielu o navýšenie položky Transfery 

neziskovým právnickým osobám, Občianskemu združeniu, nadácii a neinvestičnému fondu 

o sumu 15 000 €.  Prideľovanie transferov a dotácií z rozpočtu mesta sa riadi ustanoveniami 

VZN mesta Strážske č. 5/2010.  

Komisia predložený návrh rozpočtu mesta na rok 2023 – 2025 odporúča schváliť. 

 

MUDr. Jurečková, PhD. – navrhujem ísť do rozpočtového provizória, vzhľadom k tomu, že 

nevieme aké budú príjmy do rozpočtu mesta, ani štát nevie, čo bude platiť, či ešte bude vláda 

do zajtra vládou. 

 

PaedDr. Dzurillová predložila niekoľko pripomienok ohľadom jednotlivých položiek rozpočtu. 

Požadovala vysvetlenie k navýšeniu výdajov na výpočtovú techniku na MsÚ, k financovaniu 

rekonštrukcie a modernizácie námestia a mestských komunikácií a k financovaniu umeleckých 

diel a zbierok. 

Ing. Lecáková, vedúca ekonomického oddelenia poskytla podrobné informácie s tým, že 

čerpanie výdavkov sa bude odvíjať podľa vývoja a plnenia položky výnos dane z príjmov, t. j. 

kým nebudú príjmy, finančné prostriedky sa nebudú čerpať. Je potrebné poukázať na 

skutočnosť, že v dnešnej dobe nevieme s presnosťou určiť, aké bude naplnenie príjmovej 

základne mesta, taktiež  ako ovplyvni rozpočet mesta zvýšená cena za odobrané energie v roku 

2023.  

PaedDr. Matuchová požadovala vysvetlenie, prečo je v rozpočte rozdiel medzi výškou 

príspevku pre spoločenské organizácie a výškou príspevku pre športové organizácie a prečo sa 

nebude navyšovať. 

Ing. Lecáková, vedúca ekonomického oddelenia podrobne vysvetlila spôsob prideľovania 

dotácií spoločenským a športovým organizáciám. 

MUDr. Jurečková, PhD.  poukázala na to, že mesto taktiež prispieva z financií mesta na 

energie, na zamestnancov, ktorí sa starajú o športoviská, treba si uvedomiť, že máme úver. 

 

MsZ zobralo na vedomie Rozpočet mesta Strážske na roky 2024 – 2025 ako vyrovnaný 

v príjmovej a výdavkovej časti rozpočtu. 
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MsZ schvaľuje: 

Rozpočet Mesta Strážske na rok 2023 ako vyrovnaný v príjmovej  a výdavkovej  časti 

rozpočtu vo výške 7 152 632,00 €. 

Bežný rozpočet:     

Príjmová časť rozpočtu              4 578 511,00 € 

Výdavková časť rozpočtu               4 578 511,00 € 

Prebytok bežného rozpočtu                 0,00 € 

Kapitálový rozpočet:   

Príjmová časť rozpočtu                 723 521,00 € 

Výdavková časť rozpočtu                2 474 621,00 € 

Schodok kapitálového rozpočtu            -1 751 100,00 € 

Finančné operácie:   

Príjmová časť rozpočtu                1 850 600,00 € 

Výdavková časť rozpočtu                       99 500,00 € 

Prebytok finančné operácie                 1 751 100,00 € 

 

Hlasovanie: ZA: Danka Baánová, Ing. Ondrej Drutár, PaedDr. Jana Dzurillová, Ing. Martin 

Hajdučko, Miroslav Kusý, Peter Malík, Ing. Viliam Olbricht, PhD., Vladimír Šandor,  

ZDRŽAL SA: MUDr. Dana Jurečková, PhD., PaedDr. Eva Matuchová, Neprítomný: Jozef 

Meňovčík 

 

Ing. Cacara, prednosta MsÚ navrhol schváliť použitie finančných prostriedkov fondu na 

vyrovnanie časového nesúladu medzi príjmami a výdavkami v 1. polroku 2023 v zmysle 

Zákona č. 583/2004 Z. z. o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy, ktorý to povoľuje 

s podmienkou, že mesto musí finančné prostriedky do konca roka vrátiť. Je to len preventívne 

schválenie, opatrenie, ak by mesto potrebovalo.  

 

MsZ schvaľuje: 

V zmysle Zákona č. 583/2004 Z. z. o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy použitie 

finančných prostriedkov fondu   na vyrovnanie časového nesúladu medzi príjmami a výdavkami 

v 1. polroku 2023. 

Hlasovanie: ZA: Danka Baánová, Ing. Ondrej Drutár, PaedDr. Jana Dzurillová, Ing. Martin 

Hajdučko, MUDr. Dana Jurečková, PhD., Miroslav Kusý, Peter Malík, PaedDr. Eva 

Matuchová, Ing. Viliam Olbricht, PhD., Vladimír Šandor, Neprítomný: Jozef Meňovčík 
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K bodu č. 15: Návrh na zloženie komisií, Pracovné obvody  
 
Ing. Cacara, prednosta MsÚ informoval, že poslanci si na pracovnej porade navrhli zloženie 
komisií a rozdelili pracovné obvody nasledovne: 
 
MsZ volí: 

Zapisovateľa a členov : 

a) Komisie výstavby, územného plánu a správy infraštruktúry 

Zapisovateľ: Janette Miškovičová 

Člen: Jozef Matuch  

Člen: Peter Žinčák  

Člen: Štefan Dilik 

Člen: Jozef Vargovič 

Člen: Miroslav Kusý  

Hlasovanie: ZA: Danka Baánová, Ing. Ondrej Drutár, PaedDr. Jana Dzurillová, Ing. Martin 

Hajdučko, MUDr. Dana Jurečková, PhD., Miroslav Kusý, Peter Malík, PaedDr. Eva 

Matuchová, Ing. Viliam Olbricht, PhD., Vladimír Šandor, Neprítomný: Jozef Meňovčík 

 

b) Komisia ochrany a tvorby životného prostredia 

Zapisovateľ: Marta Bočková 

Člen: Helena Besterciová 

Člen: Jozef Kunč  

Člen: Mgr. Jana Konečná 

Člen: Martin Šuľak 

Člen: Ing. Ondrej Drutár 

Člen: Ing. Viliam Olbricht, PhD. 

Člen: PaedDr. Eva Matuchová 

Člen: Mgr. Svetlana Murínová 

Hlasovanie: ZA: Danka Baánová, Ing. Ondrej Drutár, PaedDr. Jana Dzurillová, Ing. Martin 

Hajdučko, MUDr. Dana Jurečková, PhD., Miroslav Kusý, Peter Malík, PaedDr. Eva 

Matuchová, Ing. Viliam Olbricht, PhD., Vladimír Šandor, Neprítomný: Jozef Meňovčík 

 

c) Finančná komisia 

Zapisovateľ: Ing. Mária Lecáková 

Člen: PaedDr. Eva Matuchová 
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Člen: Mgr. Michal Polák 

Člen: Martina Murínová 

Člen: Slávka Kováčová 

Člen: Ing. Jana Lipovská 

Hlasovanie: ZA: Danka Baánová, Ing. Ondrej Drutár, PaedDr. Jana Dzurillová, Ing. Martin 

Hajdučko, MUDr. Dana Jurečková, PhD., Miroslav Kusý, Peter Malík, PaedDr. Eva 

Matuchová, Ing. Viliam Olbricht, PhD., Vladimír Šandor, Neprítomný: Jozef Meňovčík 

 

d) Komisia bytová 

Zapisovateľ: Mgr. Martina Kužmová 

Člen: Ing. Peter Mulík 

Člen: Mgr. Ingrid Mišková 

Člen: Silvia Magurová 

Člen: Bc. Martin Kováč 

Člen: Ing. Martin Hajdučko 

Člen: Michal Knap 

Hlasovanie: ZA: Danka Baánová, Ing. Ondrej Drutár, PaedDr. Jana Dzurillová, Ing. Martin 

Hajdučko, MUDr. Dana Jurečková, PhD., Miroslav Kusý, Peter Malík, PaedDr. Eva 

Matuchová, Ing. Viliam Olbricht, PhD., Vladimír Šandor, Neprítomný: Jozef Meňovčík 

 

e) Komisia obchodu a podnikateľskej činnosti 

Zapisovateľ: Mgr. Zuzana Voľanská 

Člen: Ing. Peter Mulík 

Člen: Mgr. Ingrid Mišková 

Člen: Silvia Magurová 

Člen: Bc. Martin Kováč 

Člen: Ing. Martin Hajdučko 

Člen: Michal Knap 

Hlasovanie: ZA: Danka Baánová, Ing. Ondrej Drutár, PaedDr. Jana Dzurillová, Ing. Martin 

Hajdučko, MUDr. Dana Jurečková, PhD., Miroslav Kusý, Peter Malík, PaedDr. Eva 

Matuchová, Ing. Viliam Olbricht, PhD., Vladimír Šandor, Neprítomný: Jozef Meňovčík 

 

f) Komisia sociálnej pomoci a zdravotníctva  

Zapisovateľ: Mgr. Martina Kužmová 
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Člen: PhDr. Alena Jurečková 

Člen: Bc. Martin Kováč 

Člen: Margita Bočková 

Člen: Mgr. Michal Džugan 

Člen: Peter Malík 

Člen: Tatiana Žinčáková  

Člen: Jarmila Mešťanová 

Hlasovanie: ZA: Danka Baánová, Ing. Ondrej Drutár, PaedDr. Jana Dzurillová, Ing. Martin 

Hajdučko, MUDr. Dana Jurečková, PhD., Miroslav Kusý, Peter Malík, PaedDr. Eva 

Matuchová, Ing. Viliam Olbricht, PhD., Vladimír Šandor, Neprítomný: Jozef Meňovčík 

 

g) Komisia kultúry, školstva a mládeže  

Zapisovateľ: PhDr. Alena Jurečková 

Člen: Sofia Loyová 

Člen: PhDr. Slávka Rudačková, PhD. 

Člen: Dana Džuganová 

Člen: Mgr. Eva Lacová 

Člen: Denisa Kalapošová 

Člen: Mgr. Anna Babjaková 

Člen: Ján Sabo 

Hlasovanie: ZA: Danka Baánová, Ing. Ondrej Drutár, PaedDr. Jana Dzurillová, Ing. Martin 

Hajdučko, MUDr. Dana Jurečková, PhD., Miroslav Kusý, Peter Malík, PaedDr. Eva 

Matuchová, Ing. Viliam Olbricht, PhD., Vladimír Šandor, Neprítomný: Jozef Meňovčík 

 

h) Športová komisia 

Zapisovateľ: Jana Balická 

Člen: Mgr. Kamil Hajdučko 

Člen: Jozef Meňovčík 

Člen: Maroš Mihaľov 

Člen: Štefan Román 

Člen: Ing. Milan Varšo 

Člen: Radoslav Pehanič 

Člen: Štefan Dilik 
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Hlasovanie: ZA: Danka Baánová, Ing. Ondrej Drutár, PaedDr. Jana Dzurillová, Ing. Martin 

Hajdučko, MUDr. Dana Jurečková, PhD., Miroslav Kusý, Peter Malík, PaedDr. Eva 

Matuchová, Ing. Viliam Olbricht, PhD., Vladimír Šandor, Neprítomný: Jozef Meňovčík 

 

i) Ochrany verejného poriadku 

Zapisovateľ: Štefan Roman 

Člen: Miroslav Kusý 

Člen: Ondrej Cehula  

Člen: Ľubomír Hrinko 

Člen: Mgr. Martin Tejgi 

Člen: Marek Barláš 

Člen: Bc. Martin Obšatnik 

Člen: Tibor Miškovič 

Člen: MVDr. Ladislav Búci 

Hlasovanie: ZA: Danka Baánová, Ing. Ondrej Drutár, PaedDr. Jana Dzurillová, Ing. Martin 

Hajdučko, MUDr. Dana Jurečková, PhD., Miroslav Kusý, Peter Malík, PaedDr. Eva 

Matuchová, Ing. Viliam Olbricht, PhD., Vladimír Šandor, Neprítomný: Jozef Meňovčík 

 

j) Vyraďovacia komisia 

Zapisovateľ: Mgr. Zuzana Voľanská 

Člen: Ing. Ondrej Drutár 

Člen: Miroslav Kusý  

Člen: Jozef Meňovčík 

Člen: Martin Šuľak 

Člen: Danka Baánová 

Člen: Ing. Martin Hajdučko  

Člen: PaedDr. Eva Matuchová 

Hlasovanie: ZA: Danka Baánová, Ing. Ondrej Drutár, PaedDr. Jana Dzurillová, Ing. Martin 

Hajdučko, MUDr. Dana Jurečková, PhD., Miroslav Kusý, Peter Malík, PaedDr. Eva 

Matuchová, Ing. Viliam Olbricht, PhD., Vladimír Šandor, Neprítomný: Jozef Meňovčík 

 

k) Redakčná rada 

Člen: Mgr. Tamara Magyarová  

Člen: Mgr. Vladislava Babjáková 
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Člen: Peter Kičinka 

Člen: Danka Baánová 

Hlasovanie: ZA: Danka Baánová, Ing. Ondrej Drutár, PaedDr. Jana Dzurillová, Ing. Martin 

Hajdučko, MUDr. Dana Jurečková, PhD., Miroslav Kusý, Peter Malík, PaedDr. Eva 

Matuchová, Ing. Viliam Olbricht, PhD., Vladimír Šandor, Neprítomný: Jozef Meňovčík 

 
MsZ schvaľuje: 

1. Pracovný obvod  

(ul. 1. mája, Pavla Horova, Fraňa Kráľa, Ľudovíta Štúra, Jahodná, Kollárova, S. Chalúpku) 

– Peter Malík 

2. Pracovný obvod 

(ul. Agátová, Gaštanová, Brezová, Lipová, Kasárenská, Mierová 187-245) – Ing. Viliam 

Olbricht, PhD. 

3. Pracovný obvod 

(ul. Staničná, Zámočnícka, Nová, Za záhradami, Mierová 86-145) – Jozef Meňovčík 

4. Pracovný obvod  

(ul. Pod hradom) – MUDr. Dana Jurečková, PhD. 

5. Pracovný obvod  

(ul. Okružná, Staré sídlisko bloky 7-15) – Ing. Ondrej Drutár 

6. Pracovný obvod 

(ul. Družstevná 502-505, Obchodná 252, 440, Chemik 1 a 2) – Ing. Martin Hajdučko 

7. Pracovný obvod 

(ul. Osloboditeľov 627, ul. Mierová 628,629, Komenského 669) – PaedDr. Eva Matuchová 

8. Pracovný obvod 

(ul. Vihorlatská 625,626, Komenského 668) – PaedDr. Jana Dzurillová 

9. Pracovný obvod 

(ul. Vihorlatská 621,622,623,624) – Vladimír Šandor 

10. Pracovný obvod  

(ul. Mierová 2-8,33, Pri parku, Laborecká, Krivošťanská 86-106) – Miroslav Kusý 

11.Pracovný obvod 

(ul. Mierová 630, Komenského 641-664) – Danka Baánová 

Hlasovanie: ZA: Danka Baánová, Ing. Ondrej Drutár, PaedDr. Jana Dzurillová, Ing. Martin 

Hajdučko, MUDr. Dana Jurečková, PhD., Miroslav Kusý, Peter Malík, PaedDr. Eva 

Matuchová, Ing. Viliam Olbricht, PhD., Vladimír Šandor, Neprítomný: Jozef Meňovčík 
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K bodu č. 16: Informácie zo zasadnutí komisií 
 
Komisia sociálnej pomoci a zdravotníctva – informovala MUDr. Jurečková, PhD. 
 
Dagmar Chytrová, trvale bytom Vihorlatská 623/10 Strážske žiada o poskytnutie jednorazovej 

dávky. Komisia dospela k záveru, že žiadosť nespĺňa kritéria podľa VZN Mesta Strážske 

č.1/2008, Dodatok č.3 pre poskytnutie jednorazovej sociálnej dávky a navrhuje mestskému 

zastupiteľstvu neschváliť žiadosť Dagmar Chytrovej.  

Svetlana Duraníková, Komenského 669/29 Strážske žiada o poskytnutie jednorazovej dávky. 
Komisia neodporúča schváliť žiadosť Svetlany Duraníkovej, pretože nespĺňa kritéria podľa 
VZN Mesta Strážske č.1/2008, Dodatok č.3 pre poskytnutie jednorazovej sociálnej dávky. 
 
Komisia odporúča MsZ schváliť predĺženie platnosti Komunitného plánu sociálnych služieb 

mesta Strážske  na obdobie rokov 2016 - 2022 do doby schválenia nového Komunitného plánu 

sociálnych služieb na obdobie rokov 2023 – 2030. 

 

MsZ schvaľuje: 

Predĺženie platnosti Komunitného plánu sociálnych služieb mesta Strážske  na obdobie rokov 

2016 - 2022 do doby schválenia nového Komunitného plánu sociálnych služieb na obdobie 

rokov 2023 – 2030. 

Hlasovanie: ZA: Danka Baánová, Ing. Ondrej Drutár, PaedDr. Jana Dzurillová, Ing. Martin 

Hajdučko, MUDr. Dana Jurečková, PhD., Miroslav Kusý, Peter Malík, PaedDr. Eva 

Matuchová, Ing. Viliam Olbricht, PhD., Vladimír Šandor, Neprítomný: Jozef Meňovčík 

 
Zápis z komisie sociálnej pomoci a zdravotníctva je k nahliadnutiu na sekretariáte primátora 
mesta. 
 
Redakčná rada – PaedDr. Dzurillová informovala, že redakčná rada zasadala v novembri 
a nové číslo novín Naše mesto bude vydané v mesiaci december 2022. 
 
Komisia obchodu a podnikateľskej činnosti– informovala p. Baánová 
 
Marián Konečný MONTES žiada o rozšírenie predmetu nájmu, rozšírenie účelu a zmenu doby 

nájmu v nájomnej zmluve 35/2019 – rozšírenie súčasného nájmu z 28 m² na 100 m², p. č. 1436 

v zmysle geometrického plánu (nová parcela 1436/3). Uvedené nájomca požaduje za cenu 

1 Eur/100 m² z dôvodu hodného osobitného zreteľa (predmetný pozemok je pozemkom 
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v blízkosti penziónu Vážka a je pozemkom, na ktorom sa zrealizuje projekt MÓLO VÁŽKA 

na Laborci, ktoré bude slúžiť návštevníkom penziónu a verejnosti ako vyhliadková podesta, 

mólo na brehu rieky Laborec a požičovňa malých plavidiel). V nájomnej zmluve žiada 

rozšírenie účelu prenájmu o požičovňu malých plavidiel. Doba nájmu požaduje na dobu určitú 

20 rokov. 

Stanovisko komisie: Komisia odporúča zverejnenie zámeru na prenájom 100 m² časť parcely 

č. 1436, rozšírenie predmetu nájmu o požičovňu malých plavidiel na dobu určitú 20 rokov za 

cenu 1 Eur/1m² z dôvodu hodného osobitného zreteľa. V prípade, že bude zámer schválený (až 

ďalšie zastupiteľstvo) komisia navrhuje zvýšiť pozornosť pri príprave dodatku, nakoľko sa 

jedná o dlhodobý nájom. 

Prebehla obsiahla diskusia, v ktorej mali poslanci pripomienky k dobe prenájmu 20 rokov, čo 
je veľmi dlhá doba.  
 
MsZ schvaľuje: 

Spôsob prenájmu časti pozemku registra „C“ parcelné č.  1436, výmera  100  m2, druh 

pozemku:  Zastavané plochy a nádvoria, nehnuteľnosť zapísaná na LV č. 1236, pre okres 

Michalovce, obec: STRÁŽSKE, k. ú.: Strážske: dôvod hodný osobitného zreteľa v súlade s 

ustanovením § 9a ods. 9 písm. c) Zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v platnom znení. 

 

Hlasovanie: ZA: Danka Baánová, Ing. Ondrej Drutár, PaedDr. Jana Dzurillová, Ing. Martin 

Hajdučko, Peter Malík, PaedDr. Eva Matuchová, Ing. Viliam Olbricht, PhD.,  

ZDRŽAL SA: MUDr. Dana Jurečková, PhD., Miroslav Kusý, Vladimír Šandor,  

Neprítomný: Jozef Meňovčík 

 

Hlasovanie za zverejnenie zámeru: 

Zverejnenie zámeru na prenájom časti pozemku registra „C“ parcelné č.  1436, výmera  100  

m2, druh pozemku:  Zastavané plochy a nádvoria, nehnuteľnosť zapísaná na LV č. 1236, pre 

okres Michalovce, obec: STRÁŽSKE, k. ú.: Strážske  pre Marián Konečný MONTES, 

Krivošťanská 517, 072 22  Strážske, IČO 415 059 13  na dobu určitú – 20 rokov za cenu 

prenájmu 1,00  €/m²/rok z dôvodu hodného osobitného zreteľa v súlade s § 9a ods. 9 písm. c) 

Zákona č.138/1991 Zb. o majetku obcí s odôvodnením, že predmetný pozemok je pozemkom 

v blízkosti penziónu Vážka a je pozemkom, na ktorom sa zrealizuje projekt MÓLO VÁŽKA na 

Laborci, ktoré bude slúžiť návštevníkom penziónu a verejnosti ako vyhliadková podesta, mólo  

 



- 20 - 

na brehu rieky Laborec a požičovňa malých plavidiel. 

ZA: Danka Baánová, Ing. Ondrej Drutár, PaedDr. Jana Dzurillová, Ing. Martin Hajdučko,  

PaedDr. Eva Matuchová, Ing. Viliam Olbricht, PhD., ZDRŽAL SA: MUDr. Dana Jurečková, 

PhD., Miroslav Kusý, Peter Malík, Vladimír Šandor, Neprítomný: Jozef Meňovčík 

 

Hlasovaním poslancov nebolo zverejnenie zámeru schválené. 

 

Ing. Peter Pilch žiada o odkúpenie pozemku ulica Krivošťanská časť parcely 1699/1 a 1698 

podľa priloženého grafického návrhu. Odhadovaná výmera je 420 m², dôvodom je dlhodobé 

nevyužívanie pozemku a pozemok je priľahlý k pozemku v jeho vlastníctve.  

Genéza: uvedený pozemok bol v roku 2018 odkúpený od p. Cmarovej ešte ako parcela 1699 

za cenu 10 Eur/m² s účelom kúpy ako pozemok pre oddychovú zónu. Z hľadiska mesta nie je 

prebytočným majetkom. Je to pozemok za kultúrno-spoločenským objektom Krivošťany.  

Stanovisko komisie: Komisia neodporúča odpredaj pozemku.  

P. Kusý, predseda komisie výstavby a ÚP – komisia neodporúča odpredaj pozemku. 

 

MsZ neschvaľuje: 

Žiadosť Ing. Petra Pilcha o odkúpenie pozemku časť parcely CKN č. p. 1699/1 a parcely 

CKN 1698 v odhadovanej výmere 420 m². 

Hlasovanie: ZA: Danka Baánová, Ing. Ondrej Drutár, PaedDr. Jana Dzurillová, Ing. Martin 

Hajdučko, MUDr. Dana Jurečková, PhD., Miroslav Kusý, Peter Malík, PaedDr. Eva 

Matuchová, Ing. Viliam Olbricht, PhD., Vladimír Šandor, Neprítomný: Jozef Meňovčík 

 
Informácia o zverejnených zámeroch – zámery pre VSD – vecné bremeno a odkúpenie 

pozemku pod budúcou trafostanicou formou zmluvy o budúcej zmluve boli zverejnené. Jedná 

sa o realizáciu podzemného elektrického vedenia vo verejnom záujme, ktoré rozšíri, zvýši 

kvalitu a spoľahlivosť dodávky elektrickej energie pre SLOVAK TECHNO EXPORT-

PLASTYMAT s. r. o., ONDO s. r. o., Bc. Ľuboš Zambor, M&V Rovňak AGROSLUŽBY  

s. r. o., STEELINVEST s .r. o., občanov v rodinných domov a v obytných domoch  na ulici 

Mierovej. Žiadne pripomienky neprišli. Komisia odporúča schválenie zámerov. 

 
MsZ schvaľuje: 

Zriadenie vecného bremena formou zmluvy o budúcej zmluve o zriadení vecného bremena, 

ktoré bude spočívať v umiestnení elektroenergetického zariadenia a jeho príslušenstva tak ako 
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to bude zakreslené v geometrickom pláne na zriadenie vecného bremena na pozemkoch:  

Katastrálne 

územie 

Parc. č., register Druh pozemku  m2 LV 

Strážske KNE 1676/3 Ostatná plocha 2130 1765 

Strážske KNC 1420/3 Zast. plocha a nádvorie 62 1765 

Strážske KNC 1344/9 Zast. plocha a nádvorie 878 1765 

Strážske KNC 1343/1 Zast. plocha a nádvorie 17971 1765 

Strážske KNC 1342/8 Zast. plocha a nádvorie 377 1765 

Strážske KNC 1342/7 Zast. plocha a nádvorie 956 1765 
 

pre Východoslovenská distribučná a. s., Mlynská 31, 042 91 Košice, IČO: 36 599 361  na dobu 

neurčitú za jednorazovú odplatu stanovenú na základe znaleckého posudku z dôvodu hodného 

osobitného zreteľa v súlade s § 9a ods. 8 písm. e) Zákona č.138/1991 Zb. o majetku obcí 

s odôvodnením, že Spoločnosť Východoslovenská distribučná, plánuje na časti predmetného 

pozemku vybudovať stavbu  podzemného elektrického vedenia (podľa priloženej grafickej 

situácie) vo verejnom záujme. Predmetom stavby  je realizácia podzemného elektrického 

vedenia, ktoré rozšíri, zvýši kvalitu a spoľahlivosť dodávky elektrickej energie pre: SLOVAK 

TECHNO EXPORT-PLASTYMAT s. r. o., ONDO s. r. o., Bc. Ľuboš Zambor, M&V Rovňak 

AGROSLUŽBY s. r. o., STEELINVEST s. r. o., občanov v rodinných domov a v obytných 

domoch  na ulici Mierovej.   

 

Hlasovanie: ZA: Danka Baánová, Ing. Ondrej Drutár, PaedDr. Jana Dzurillová, Ing. Martin 

Hajdučko, MUDr. Dana Jurečková, PhD., Miroslav Kusý, Peter Malík, PaedDr. Eva 

Matuchová, Ing. Viliam Olbricht, PhD., Vladimír Šandor, Neprítomný: Jozef Meňovčík 

 

MsZ schvaľuje: 

Odpredaj majetku mesta z dôvodu hodného osobitného zreteľa formou zmluvy o uzavretí 

budúcej zmluvy (kúpnej zmluvy) - pozemok s predpokladaným záberom 10 m², ktorý bude 

odčlenený z parciel: 

a) register „C“ parcelné č. 1420/3, výmera 62 m², druh pozemku: Zastavaná plocha a 

nádvorie, LV č. 1765, k. ú.: Strážske, 

b) register „E“ parcelné č. 1676/3, výmera 2130 m², druh pozemku: Ostatná plocha, LV č. 

1765, k. ú.: Strážske, podľa geometrického plánu vyhotoveného po realizácii stavby kioskovej 

trafostanice s príslušenstvom pre Východoslovenská distribučná a. s., Mlynská 31, 042 91 

Košice, IČO: 36 599 361  za kúpnu cenu uvedenú v znaleckom posudku z dôvodu hodného 
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osobitného zreteľa v súlade s § 9a ods. 8 písm. e) Zákona č.138/1991 Zb. o majetku obcí 

s odôvodnením, že Spoločnosť Východoslovenská distribučná plánuje na predmetnej časti 

nehnuteľnosti vybudovať stavbu kioskovej trafostanice s príslušenstvom, ktorej realizácia je vo 

verejnom záujme. Realizácia podzemného elektrického vedenia rozšíri, zvýši kvalitu 

a spoľahlivosť dodávky elektrickej energie pre: SLOVAK TECHNO EXPORT-PLASTYMAT s. 

r. o., ONDO s. r. o., Bc. Ľuboš Zambor, M&V Rovňak AGROSLUŽBY s. r. o., STEELINVEST 

s .r. o., občanov v rodinných domov a v obytných domoch  na ulici Mierovej.   

Hlasovanie: ZA: Danka Baánová, Ing. Ondrej Drutár, PaedDr. Jana Dzurillová, Ing. Martin 

Hajdučko, MUDr. Dana Jurečková, PhD., Miroslav Kusý, Peter Malík, PaedDr. Eva 

Matuchová, Ing. Viliam Olbricht, PhD., Vladimír Šandor, Neprítomný: Jozef Meňovčík 

 
Zápis z komisie obchodu a podnikateľskej činnosti  je k nahliadnutiu na sekretariáte primátora 
mesta. 
 
Finančná komisia –  informoval Ing. Drutár  
 
Všetky body dnešného programu MsZ už boli prerokované. 
 
 
Komisia výstavby, ÚP a správy infraštruktúry -  informoval Ing. Olbricht, PhD. 
 
Development and construction spol. s. r. o., Jána Hollého 698/1, 071 01 Michalovce, 

IČO: 53 596 358 žiada o odkúpenie pozemku vo vlastníctve mesta Strážske parcela číslo 523/7 

a 523/13 (zámerom majiteľa bytového domu Chemik 3 je vybudovanie parkoviska pre 60 

motorových vozidiel určené pre obyvateľov bytového domu Chemik 3). 

 - komisia odporúča spracovanie štúdie v spolupráci s mestom na dobudovanie miestnej 

komunikácie a následne dobudovanie parkoviska pre bytový dom Chemik 3. 

 
MsZ neschvaľuje: 

Žiadosť o odkúpenie pozemku vo vlastníctve mesta Strážske od Development and construction 

spol. s. r. o., Jána Hollého 698/1, 071 01 Michalovce, IČO: 53 596 358 – parcela číslo 523/7 

a 523/13 (zámerom majiteľa bytového domu Chemik 3 je vybudovanie parkoviska pre 60 

motorových vozidiel určené pre obyvateľov bytového domu Chemik 3). 

Hlasovanie: ZA: Danka Baánová, Ing. Ondrej Drutár, PaedDr. Jana Dzurillová, Ing. Martin 

Hajdučko, MUDr. Dana Jurečková, PhD., Miroslav Kusý, Peter Malík, PaedDr. Eva 

Matuchová, Ing. Viliam Olbricht, PhD., Vladimír Šandor, Neprítomný: Jozef Meňovčík 
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Chýba označenie staveniska stavby „Rekonštrukcia námestia a chodníkov“ - tabuľa doplnená 

do 09.12.2022. 

 
Zápis z komisie výstavby, ÚP a infraštruktúry je k nahliadnutiu na sekretariáte primátora 
mesta. 
 

Bytová komisia – informovala p. Baánová  

Veronika Tokárova žiada o vzájomnú výmenu nájomných bytov na ul. Laborecká 281/27 byt 

B1 za byt B2. Ako dôvod výmeny žiadateľka uvádza, že terajší byt je krajný, chladnejší 

a v blízkosti schodiska, kde sa často zdržiava mládež do neskorých večerných hodín. Deti 

žiadateľky kvôli hluku zo schodiska večer nemôžu spať. 

Komisia neodporúča výmenu bytu z dôvodu, že žiadateľka nesplnila podmienky  Článok 5, 

bod g. Potvrdenie ekonomického odd. MsÚ v Strážskom o úhrade poplatkov. (úhrada 

záväzkov voči mestu Strážske). 

 
Jozef Tolvaj žiada o byt v obytnom dome na ul. Laborecká 280/29 a 281/27. Menovaný  ako 

dôvod poskytnutia bytu uvádza, že byt, o ktorý má záujem je v súčasnej dobe vedený na meno 

Gabriela Tolvajová, ktorá v príbuzenskom vzťahu vystupuje k žiadateľovi ako jeho dcéra. 

Dcéra žiadateľa sa zdržiava na nám neznámom mieste. Žiadateľ uvádza, že v súčasnej dobe 

býva v byte spolu s družkou a dvoma maloletými deťmi, ktoré sú Okresným súdom 

Michalovce zverené do náhradnej osobnej starostlivosti. Pri vnútornej kontrole žiadosti bolo 

zistené, že žiadateľ nepredložil potvrdenia o zaplatení záväzkov voči mestu Strážske, nesplnil 

podmienky prideľovania nájomných bytov vo vlastníctve Mesta Strážske. Komisia neodporúča 

pridelenie nájomného bytu. V prípade, ak  Jozef Tolvaj predloží potvrdenie o úhrade záväzkov 

voči mestu Strážske, byt o ktorý má v súčasnej dobe záujem mu bude pridelený od 01.01.2023 

na základe uzatvorenia opakovanej nájomnej zmluvy. V prípade, ak  Jozef Tolvaj nepredloží 

potvrdenie o úhrade záväzkov voči mestu Strážske, byt zostáva v nájme pôvodnej nájomníčky 

a to Gabriele Tolvajovej. 

 

Hlasovanie za pridelenie bytu  v obytnom dome ul. Laborecká 280/29 a 281/27 pre Jozefa 

Tolvaja, ak do 31.12.2022 predloží potvrdenie o vyrovnaní záväzkov voči mestu Strážske: 

ZA: Danka Baánová, Ing. Ondrej Drutár, PaedDr. Jana Dzurillová, Ing. Martin Hajdučko, 

MUDr. Dana Jurečková, PhD., Peter Malík, PaedDr. Eva Matuchová, Ing. Viliam Olbricht, 

PhD., Vladimír Šandor, Neprítomní: Miroslav Kusý, Jozef Meňovčík 
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Komisia zobrala informácie o stave nedoplatkov na vedomie a odporúča MsZ schváliť 

opakované uzatvorenie zmlúv o  nájme bytu: 

Nájomné byty Obytný dom U-3 (ul. Obchodná 440), Strážske a nájomné byty Nižší štandard 

(ul. Laborecká 280/29 a 281/27), Strážske  takto:  

U nájomníkov s nedoplatkom na nájomnom predĺžiť nájomné zmluvy do 30.03.2023 

a u nájomníkov s vyrovnanými platbami za nájomné predĺžiť nájomné zmluvy do 30.06.2023. 

 

MsZ schvaľuje: 

Opakované uzatvorenie zmlúv o nájme bytu: 

Nájomné byty – Nižší štandard (ul. Laborecká 280/29 a 281/27, Strážske) 
 

 

PRIEZVISKO A MENO 

 

ČÍSLO BYTU 

 

PREDĹŽENIE OPAKOVANEJ NÁJOMNEJ 

ZMLUVY 

 

Goroľová Miroslava A1 do 30.06.2023 

Dudičová Gabriela 

 

A2 do 30.06.2023 

Tokár Gabriel A3 do 31.03.2023 

Adamová Margita A4 do 30.06.2023 

Balogová Žaneta  A5 do 31.03.2023 

Žilková Lucia A6 do 30.06.2023 

Goroľ Karol, Goroľová Silvia A7 do 30.06.2023 

Adam Emil A8 do 30.03.2023 

Šmaťová Eva A9 do 30.06.2023 

Janičo Roman  A10 do 30.06.2023 

Tokárová Veronika B1 do 30.06.2023 

Kapura Ján a Kapurová  Ľudmila B2 do 30.06.2023 

Tolvajová Albína B3 do 30.06.2023 

Tolvajová Gabriela B4 V prípade vyrovnania záväzkov voči mestu Strážske do 

31.12.2022  zo strany p. Jozefa Tolvaja, ktorý má záujem 

o byt svojej dcéry, byt bude na základe nájomnej zmluvy 

prenechaný  do  užívania p. Jozefovi Tolvajovi. Ak p. 

Jozef Tolvaj nevyrovná záväzky voči mestu Strážske do 

31.12.2022 byt zostáva v užívaní p. Gabriely Tolvajovej. 
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Hlasovanie: ZA: Danka Baánová, Ing. Ondrej Drutár, PaedDr. Jana Dzurillová, Ing. Martin 

Hajdučko, MUDr. Dana Jurečková, PhD., Miroslav Kusý, Peter Malík, PaedDr. Eva 

Matuchová, Ing. Viliam Olbricht, PhD., Vladimír Šandor, Neprítomný: Jozef Meňovčík 

 

MsZ schvaľuje: 

Opakované uzatvorenie zmlúv o nájme bytu: 

Nájomné byty - Obytný dom U-3 (ul. Obchodná 440)  

Ridajová Silvia B5 do 30.06.2023 

Ridaj Radoslav a Ridajová Beáta B6 do 30.06.2023 

Dudičová Renáta a Dudič Stanislav B7 do 30.03.2023 

Ridajová Iveta a Ridaj Gejza B8 do 30.03.2023 

Šmaťová Anna B9 do 30.06.2023 

Tokárová Magdaléna a Tokár Ladislav B10 do 30.06.2023 

 

PRIEZVISKO A MENO 

 

ČÍSLO 

BYTU 

 

PREDĹŽENIE OPAKOVANEJ 

NÁJOMNEJ ZMLUVY 

 

Rusová Anna U-3/A/1 do 30.06.2023 

Sliško Peter U-3/A/2 do 30.06.2023 

Bodnárová Beáta, Ing.  U-3/A/3 do 30.06.2023 

Semancová Angela U-3/A/4 do 30.06.2023 

Dančišin Erik U-3/A/5 do 31.03.2023 

Sabolová Jarmila U-3/A/6 do 30.06.2023 

Semancová Jana U-3/A/7 do 30.06.2023 

Diliková Lenka U-3/B/1 do 30.06.2023 

Dankaninová Simona U-3/B/2 do 30.06.2023 

Benkoová Ľubica U-3/B/3 do 30.06.2023 

Pilniková Anna U-3/B/4 do 30.06.2023 

Kosť Peter U-3/B/5 do 30.06.2023 

Križanová Lucia U-3/B/6 do 30.06.2023 

Makara Milan U-3/C/1 do 31.03.2023 

Mazúrová Anna U-3/C/2 do 30.06.2023 

Skoupilová Ingrid U-3/C/3 do 30.06.2023 
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Hlasovanie: ZA: Danka Baánová, Ing. Ondrej Drutár, PaedDr. Jana Dzurillová, Ing. Martin 

Hajdučko, MUDr. Dana Jurečková, PhD., Miroslav Kusý, Peter Malík, PaedDr. Eva 

Matuchová, Ing. Viliam Olbricht, PhD., Vladimír Šandor, Neprítomný: Jozef Meňovčík 

 

MUDr. Jurečková, PhD. poukázala na to, že ak má dlžník dnes nedoplatok vo výške 1 073 € 

a je predpoklad, že to bude narastať, nie je reálne, že ho splatí. Ako to bude mesto riešiť, bude 

to mesto dotovať ? Navrhla vypracovať návrh splátkového kalendára všetkých dlžníkov 

v nájomných bytoch ul. Laborecká 280/29, 281/27 a ul. Obchodná 440 (Obytný dom U-3). 

 

MsZ ukladá: 

Vypracovať návrh splátkového kalendára všetkých dlžníkov v nájomných bytoch  

ul. Laborecká 280/29, 281/27 a ul. Obchodná 440 (Obytný dom U-3). 

T: 20.01.2023      Z: prednosta MsÚ 

Hlasovanie: ZA: Danka Baánová, Ing. Ondrej Drutár, PaedDr. Jana Dzurillová, Ing. Martin 

Hajdučko, MUDr. Dana Jurečková, PhD., Miroslav Kusý, Peter Malík, PaedDr. Eva 

Matuchová, Ing. Viliam Olbricht, PhD., Vladimír Šandor, Neprítomný: Jozef Meňovčík 

 

Zápis z bytovej komisie je k nahliadnutiu na sekretariáte primátora mesta. 

Komisia ochrany a tvorby životného prostredia, športová komisia, komisia ochrany 
verejného poriadku, komisia kultúry, školstva a mládeže nemala zasadnutie. 
 
K bodu č. 17, 18:  Interpelácie poslancov, Diskusia-Rôzne 
 

MUDr. Jurečková, PhD. – máme na území nášho mesta bezdomovcov ? 

P. Roman, náčelník MsP – doteraz sme nikoho neevidovali, nemáme. 

 

PaedDr. Matuchová – budú sa poslanci stretávať s občanmi mesta v rámci svojich pracovných 

obvodoch a riešiť problémy spoločne, komunikovať, konzultovať? 

Turok Meceňová Jana U-3/C/4 do 30.06.2023 

Pavolková Mária U-3/C/5 do 30.06.2023 

Smaržiková Silvia U-3/C/6 do 30.06.2023 

Michlovič Igor U-3/C/7 do 30.06.2023 
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Primátor - predpokladám, že poslanci budú mať záujem o stretnutia s občanmi mesta. Na 

mestskom úrade plánujem vyhradiť jeden deň v mesiaci, ktorý bude určený na stretnutie 

primátora a riaditeľa MsPS s občanmi mesta, aby mohli predkladať svoje pripomienky, 

podnety, návrhy na diskusiu. V rámci informovanosti občanov mesta, aby sme boli 

efektívnejší, bola zriadená facebooková stránka mesta.  

 

Ing. Olbricht, PhD . - na zrekonštruovanom parkovisku pred reštauráciou Aztéka  ostala šachta 

pod úrovňou terénu, malo by to byť vytiahnuté na úroveň terénu. 

Primátor – budeme to riešiť. 

 

Ing. Drutár – do zrekonštruovaného bývalého LDCH sa postupne sťahujú ľudia, kedy budú  

parkoviská, je potrebné to riešiť už teraz. 

- ako sa budú riešiť parkoviská na starom sídlisku, lebo sa tam parkuje po tráve, je potrebné to 

riešiť. 

- ak by si firma, ktorá realizuje rekonštrukciu námestia nárokovala počas prerušenia prác pri 

navyšovaní dní, ktoré majú na zhotovenie diela  zaplatiť ďalšie finančné prostriedky, apelujem 

na primátora, aby postupoval v zmysle zmluvy, aby nič  nepodpisoval naviac, pretože môžeme 

ušetriť z rozpočtu mesta dosť veľké peniaze. 

MUDr. Jurečková, PhD. - ako postupujú práce na rekonštrukcii námestia, v akom sú štádiu, 

keď teraz nasnežilo, či postupujú podľa plánu, či sa teraz robí. 

Primátor – práce boli zastavené, čaká sa na vývoj počasia, časový rámec sa v rámci prerušenia 

prác nepočíta. 

Ing. Drutár – budú sa riešiť nevysporiadané pozemky pod cintorínom ? 

- je v prevádzkovom poriadku pohrebnej služby možnosť pochovať nenarodené dieťa, majú 

svoje pohrebné miesto ? 

MUDr. Jurečková, PhD. – podľa zákona je možné pochovať potratené, nenarodené dieťa, 

každé dieťa má svoje pohrebné miesto. 

Ing. Drutár – aký nájom je za hrobové miesto ? 

Ing. Fedorko, riaditeľ MsPS – nájom za jedno hrobové miesto je 10 eur na 10 rokov. 

Ing. Drutár – celá strecha budovy U2 zateká, sú tam hodnotné veci (kroje), nájsť aspoň nejaké 

riešenie, aby sa tie priestory neznehodnotili, neviem či sa kroje už presťahovali. 

Primátor – dohodneme postup, pôjdeme sa tam v čo najkratšom čase pozrieť, uvidíme, čo sa 

s tým dá robiť. 
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PaedDr. Dzurillová požadovala informácie ohľadom opraveného chodníka smerom ku 

telocvični, či sa komunikovalo s firmou, ktorá to realizovala, či už bolo za to zaplatené, či sa 

ešte budú robiť obrubníky a chodník sa tým upraví.  

Ing. Cacara, prednosta MsÚ – bolo to už zaplatené, bolo to urobené tak, ako to mesto chcelo v 

súlade s cenovou ponukou. V rozpočte to nemal byť nový chodník, stará vrstva mala ísť dole, 

nová vrstva hore, ale  bez obrubníkov v rámci schválených finančných prostriedkov. 

PaedDr. Dzurillová vyjadrila nespokojnosť, ako je chodník opravený, kto je zodpovedný za to, 

ako to vyzerá ? 

Ing. Cacara, prednosta MsÚ - stavebné oddelenie to odsúhlasilo, mestské zastupiteľstvo 

schválilo sumu a primátor mesta podpísal zmluvu, zodpovedná je referentka výstavby a ÚP, 

poslanci MsZ a primátor mesta. 

PaedDr. Dzurillová - poslanci schválili len peniaze, nie ako to bude zhotovené, je možné 

chodník ešte opraviť ? 

Medzi prednostom MsÚ a poslankyňou PaedDr. Dzurillovou prebehla obsiahla diskusia. 

P. Kusý –  poslanci schválili rozpočet na opravu troch chodníkov, bol zrealizovaný aspoň jeden 

chodník, po ktorom sa dnes dá chodiť, aj napriek tomu, že nevyzerá najlepšie. 

MUDr. Jurečková, PhD. navrhla do budúcnosti, aby ten, kto tomu rozumie, išiel odborne 

posúdiť opravy, či podobné akcie v meste, a aj posúdiť finančné prostriedky,  je to pre nás 

ponaučenie do budúcna. 

Ing. Cacara, prednosta MsÚ – možno aj na to sú zriadené naše pracovné komisie, nielen zvolať 

zasadnutie týždeň pred konaním zasadnutia MsZ, ale byť operatívni počas celého roka. 

Primátor – vyberieme si zmluvu a posúdime to. Taktiež plánujem zriadiť pracovnú skupinu aj 

s poslancami, pokiaľ bude z ich strany záujem. Pracovná skupina posúdi chodníky, zmeria ich, 

vyčíslia sa náklady na ich opravu, pripravia sa cenové kalkulácie a určia sa priority opráv. 

Budeme to priebežne aktualizovať, prednesieme návrhy, aby sme predišli takýmto situáciám 

a nezrovnalostiam. 

PaedDr. Dzurillová – po fujavici na ul. Mierová smerom od kostola je spadnutý kábel.  

P. Kusý – nie je to elektrický kábel, ale telekomunikačný, vlastník to má odstrániť.  

 

Ing. Harmanová, referent pre projekty a granty informovala, že na základe výzvy na 

predkladanie žiadosti o poskytnutie regionálneho príspevku v súlade s § 8 zákona o podpore 

najmenej rozvinutých okresov, mesto podalo písomnú žiadosť o poskytnutie regionálneho 
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príspevku na realizáciu projektu  s názvom „Vybudovanie nových kontajnerových stojísk v 

meste Strážske“. Mestu bola  žiadosť o poskytnutie regionálneho príspevku podporená a 

schválená výška regionálneho príspevku je max. 250 000 €. Cieľom projektu je výstavba 22 

uzamykateľných stojísk v meste. Podmienkou je vytvorenie dvoch pracovných miest platených 

z rozpočtu mesta, jedno pre uchádzača o zamestnanie a jedno pre znevýhodneného uchádzača 

o zamestnanie. Stojiská budú umiestnené pri obytných blokoch v celom meste, okrem starého 

sídliska, pretože tam už bol vypracovaný projekt revitalizácie medziblokového priestoru, ktorý 

získal potrebný počet bodov, no projekt bol zamietnutý z dôvodu nedostatku finančných 

prostriedkov. S projektom revitalizácie medziblokového priestoru sa vieme uchádzať aj 

v iných výzvach. Primátor informoval, že sa začalo pracovať aj na štúdii revitalizácii parku.  

 

MsZ zobralo na vedomie Informáciu o schválenej žiadosti o poskytnutie regionálneho 

príspevku podanej v rámci výzvy na predkladanie žiadosti o poskytnutie regionálneho 

príspevku č. 07/OÚMI/2022 na realizáciu projektu s názvom „Vybudovanie nových 

kontajnerových stojísk v meste Strážske“.   

MsZ zobralo na vedomie Informáciu o merateľných ukazovateľoch projektu. 

MsZ schvaľuje: 

Spolufinancovanie schválenej žiadosti o poskytnutie regionálneho príspevku, podanej v rámci 

výzvy na predkladanie žiadosti o poskytnutie regionálneho príspevku č. 07/OÚMI/2022 na 

realizáciu projektu s názvom „Vybudovanie nových kontajnerových stojísk v meste Strážske“ 

z vlastných  zdrojov vo výške 427,32 EUR. 

Hlasovanie: ZA: Danka Baánová, Ing. Ondrej Drutár, PaedDr. Jana Dzurillová, Ing. Martin 

Hajdučko, MUDr. Dana Jurečková, PhD., Miroslav Kusý, Peter Malík, PaedDr. Eva 

Matuchová, Ing. Viliam Olbricht, PhD., Vladimír Šandor, Neprítomný: Jozef Meňovčík 

 
Primátor – aby to bolo jasné a bol v tom poriadok, navrhujem schváliť sobášne dni štvrtok 
a sobotu a sobášne hodiny od 13.00 do 17.00 hod. bez poplatku. Mimo tohto nám zákon 
dovoľuje stanoviť aj poplatok. 
  
MsZ schvaľuje: 

Za sobášne dni štvrtok a sobotu. Za sobášne hodiny od 13.00 do 17.00 hod. 

Hlasovanie: ZA: Danka Baánová, Ing. Ondrej Drutár, PaedDr. Jana Dzurillová, Ing. Martin 

Hajdučko, MUDr. Dana Jurečková, PhD., Miroslav Kusý, Peter Malík, PaedDr. Eva 

Matuchová, Ing. Viliam Olbricht, PhD., Vladimír Šandor, Neprítomný: Jozef Meňovčík 
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Primátor informoval, že plánuje vypracovať v spolupráci s odborníkmi štúdiu na vytvorenie 

sociálneho podniku v našom meste. Je to dlhodobá záležitosť, komplikovaný systém, aby sme 

našli to, čo by nášmu mestu pomohlo.   

 
MsZ poveruje: 

Primátora mesta vypracovať štúdiu na vytvorenie sociálneho podniku v meste Strážske. 

Hlasovanie: ZA: Danka Baánová, Ing. Ondrej Drutár, PaedDr. Jana Dzurillová, Ing. Martin 

Hajdučko, MUDr. Dana Jurečková, PhD., Miroslav Kusý, Peter Malík, PaedDr. Eva 

Matuchová, Ing. Viliam Olbricht, PhD., Vladimír Šandor, Neprítomný: Jozef Meňovčík 

 

Primátor pozval všetkých prítomných na posledné tohtoročné akcie mesta.  

Dňa 21.12.2022 o 15.00 hod. sa uskutoční „Betlehemská bobaľka“, na ktorej sa posvätí 

betlehem. 

Dňa 31.12.2022 o 23.00 hod. bude na námestí prebiehať laserová show a o polnoci bude 

ohňostroj. 

 

 

U z n e s e n i e   a    z á v e r   č .  2 7 1 / 2 0 2 2 

 

Záver rokovania vykonal primátor mesta, ktorý poďakoval prítomným za účasť a  rokovanie 
o 15,55 hod. ukončil.  
 
 
 
 
Ing. Dušan Cacara       Patrik Magdoško 
   prednosta MsÚ         primátor mesta 
 
 
 
 
 
Overovatelia:   PaedDr. Jana Dzurillová   Ing. Martin Hajdučko
  


